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2-5
Clothing-Talks-Details
穿着-话题-细节
I have always paid attention to fashion since I was a child.Now that I have grown up,I am more aware of whtat I wear every day.

当我还是个小孩子的时候，我就经常注意流行(时尚);现在我长大了，我更是关注(我)自己每天的穿着(是什么)。

I think that"style"comes first.It has to be the latest.Matching colors is the second consideration.The third is comfort.

我认为样式(风格)是优先考虑(来到第一)的，它必须是最新的，其次考虑的是颜色的搭配，第三才是舒适。

What I wear depends on the time of the day and thd places that I am going to.In the office,I need to dress professionally.After work,I wear casual clothes.If I go to a party,I will dress up.When I go out with my boyfriend,I make myself sexy.

我的穿着是根据当天的时刻和我要去的地点来决定。在办到室时，我得穿职业装。下班后，我会穿休闲服。如果我去参加聚会，我会盛装。当我跟男朋友约会的时候，我会把自己打扮得性感。

At night,I like to take all my clothes off to feel natural and relaxed.Unfortunately.You won't be able to see me naked because I always close the curtains and lock the doors.

夜晚，我喜欢把所有的衣服都脱光来感受自然的放松。但是，你是看不到我的裸体的，因为我会把窗帘关上并且把门锁好。
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